

Title (en)
Step ladder.

Title (de)
Stehleiter.

Title (fr)
Echelle double.

Publication
EP 0189929 A2 19860806 (DE)

Application
EP 86101270 A 19860131

Priority
DE 3503269 A 19850131

Abstract (en)

The telescopic feet (12) of the double ladder which are longitudinally displaceable individually in hollow-section spars (10) have longitudinal slots (16), through which there engages a clamping device (14) extending through mutually opposite walls of the spars. By means of a clamping mechanism which is simple to actuate, the inner walls of the spars are pressed against the outer walls of the telescopic feet. The frictional connection guarantees an absolutely firm fixture. <IMAGE>

Abstract (de)

Die einzeln in Hohlprofilholmen (10) längs verschiebbaren Teleskopfüße (12) der Stehleiter besitzen Längsschlüsse (16) durch die eine sich durch gegenüberliegende Wände der Holme erstreckende Spannvorrichtung (14) hindurch greift. Mittels eines einfach betätigten Spannmechanismus werden die Innenwände der Holme gegen die Außenwände der Teleskopfüße gedrückt. Der Reibungsschlüß gewährleistet eine absolut sichere Fixierung.

IPC 1-7
E06C 7/44

IPC 8 full level
E06C 7/44 (2006.01)

CPC (source: EP)
E06C 7/44 (2013.01)

Cited by
GB2190419A

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0189929 A2 19860806; EP 0189929 A3 19870506; DE 3503269 A1 19860807

DOCDB simple family (application)
EP 86101270 A 19860131; DE 3503269 A 19850131